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Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder C. Bisschops 

AB --- --- --- 

CDA --- --- --- 

VSP 

 

--- --- --- 

PGP --- --- --- 

VVD Ter beantwoor-

ding doorge-

schoven vanuit 

cie SOB van 11 

september 

Stand van zaken verkoop Pradoegebouw 
Op pagina 3 van 7 van het raadsvoorstel MJOP staat dat in 2018 nog 
steeds wordt onderhandeld over de overdracht.  
Wanneer komt hier duidelijkheid over? Deze casus speelt in ieder geval 
al sinds 2015. In het raadsvoorstel MJOP staat op pagina 5 van 7 dat 
een aantal eigendommen nog zal worden verkocht, zoals Kasteel Oost 
en Pradoegebouw. 

Op 14 augustus jl. heeft een gesprek plaatsgevonden met 

de projectontwikkelaar 3W Real Estate. Zij hebben 

opnieuw om uitstel gevraagd. Het college heeft dit nog 

een keer toegezegd tot 31 december 2018. Medio 

oktober is een vervolggesprek gepland over de stand van 

zaken op dat moment. Maar 31 december is voor het 

college echt een harde datum omdat de ontvangen 

provinciale subsidies binnen een bepaalde termijn 

geeffectueerd moeten worden. Dit zou betekenen dat de 

gemeente daar nog ongeveer 2 jaar voor heeft, dus men 

mag dan snel aan de bak. 

 

Reactie leden T. Rooding en W. Weerts. 

 

De wethouder zegt toe na te kijken of het nodig is dat de 

raad ten aanzien van de verlenging een besluit dient te 

nemen. 

Schriftelijke beantwoording: het verlengen van de 

termijnen is een collegeaangelegenheid. Zodra er sprake 

is van nieuwe ontwikkeling praat de wethouder de raad 

daarover bij. 

 

 


